
Zapisnik
s 15. sjednice Upravnog vijeda Instituta za oceanografiju i ribarstvo

odrZane 3. studenog 2022. godine u Institutu

Prisutni ilanovi: l. mr.sc. Goran Kolari6, predsjednik UV
3. doc. dr.sc. Damir Kovadii, dlan UV
4. dr. sc. Mladen Solii, dlan UV
5. dr. sc. Leon Grubi5i6, dlan UV

- dr. sc. ZivanaNindevi6 Gladan, ravnateljica IOR-a
- Mirjana Drlje, dipl. iur., glavna tajnica IOR-a
- Nevena Juras, mag. oec., Sehca financijske sluZbe IOR-a, na todki 3.

Ostali prisutni:

Predsjednik Upravnog vijeia mr. sc. Goran Kolari6 otvorio je sjednicu Upravnog vije6a u 12:00
sati, pozdravio sve prisutne te utvrdio postojanje kvoruma.

Upravno vijede usvojilo je sljedeii

Dnevni red

1. Usvajanje Zapisnika S 12.,13. i 14. sjednice Upravnog vijeda
2. Izvje5taj ravnateljice o radu Instituta
3. Rebalans Financijskog plana 2a2022. godinu
4. Pravilnik o unutarnjem ustroju Instituta
5. Suglasnost ravnateljici za potpisivanje ugovora
6. Razno

Ad 1)

Upravno vije6e usvojilo je Zapisnik s 12. sjednice Upravnog vije6a odrZane 19. srpnja 2022.
godine, Zapisnik s 13. sjednice Upravnog vije6a odrZane 24. kolovoza2022. godine i Zapisnik
s 14. sjednice Upravnog vije6a odrZane 28. rujna 2022. godine.

Ad 2)

Ravnateljica Instituta dr.sc. Zivana Nindevid Gladan podnijela je usmeno izvje56e o radu
Instituta zaruzdoblje izmedu dvije redovite sjednice Upravnog vije6a.

Navela je da su podnesene 4 prijave na nadedaj HRZZ za istraLivadke projekt e 2022.
Izraden je Pravilnik o nagradama kojim se propisuju kriteriji i postupci nagradivanja izvrsnosti
znanstvenika Instituta za oceanografiju i ribarstvo. Svrha Pravilnika je poticanje i nagradivanje
izvrsnosti znanstvenika u njihovom znanstveno-istraZivadkom radu. Kratko je prezentirala
sadrLaj Pravilnika koji je raspravljen i na Znanstvenom vijeiu Instituta.
Na upit doc.dr.sc. Kovadiia planira li se nagrada za uvodenje inovacija, odgovorila je da to nije
kategorija koja se razmatrala. ali da 6e se do iduie sjednice Vijeia razmotriti prijedlog, a na
upit koji se iznos novdane nagrade planira odgovorila je cca 5.000,00 kuna, no na sugestiju da
bi trebao biti ve6i odgovorila je da je to moguie te da o tom iznosu svake godine odluduje
ravnatelj sukladno raspoloZivim sredstvima.
Izvijestila je o napretku projekta rekonstrukcije lukobrana koju financira Grad Split. Novi
natjedaj je objavljen i donijeta je odluka o odabiru ekonomski najpovoljnije ponude. Trenutno
traje vrijeme od 1 5 dana za mogu6nost Zalbe (do 08.1 1 .2022.9), a potom, ukoliko se nitko ne
Zali,moLe se i6i na sklapanje ugovora.



Vezano uz,,projekt kartiranja" izvijestila je da je provedba u skladu s planom. Radni paket I i
2 su gotovi, radi se Paket 3. Sve aktivnosti provode se u predvidenim rokovima.

Upravno vijeie primilo je naznanje Izvje5ie ravnateljice o radu Instituta.

Ad 4)

Ravnateljica Instituta predstavila je Upravnom vijeiu prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustroju
Instituta.

Glavna tajnica Instituta informirala je Upravno vijeie o razlikama u odnosu navaLeci Pravilnik.
Istaknula je da je ovaj Pravilnik u skladu s novim Statutom Instituta: dodaje se nova ustrojstvena
jedinica Tehnidki centar u koju 6e biti prerasporeden dio zaposlenika sada5nje Informatidke
sluZbe, ustrojava se Ured ravnatelja, te neke ustrojstvene jedinice dobivaju novo ime, a sve bez
vece promjene u opisu poslova.

Upravno vijeie donijelo je Pravilnik o unutarnjem ustroju Instituta zaoceanografiju i ribarstvo.

Pravilnik o unutarnjem ustroju Instituta za oceanografiju i ribarsvo uputit 6e se na suglasnost
Ministarstvu znanosti i obrazovanja.

Ad s)

Ravnateljica Instituta dostavila je Upravnom vije6u na usvajanje prijedlog Rebalansa
Financijskog plana 2a2022. godinu, te je za poja5njenje dala rijed Sefici financijske sluZbe

Instituta.

Sefica financijske sluZbe prezentirala je prijedlog Rebalansa Financijskog plana.

Kao najvaZnije izmjene navela je da na skupini 639- prijenosi izmedu proradunskih korisnika
dolazi do pove6anja u iznosu od 5.500.000,00 kuna dok na skupini 661-vlastiti prihodi dolazi
do smanjenj a iz razloga Sto su prihodi od izvr5enja usluga Hrvatskom veterinarskom institutu
promijenili skupinu.

Prihodi iz proraduna su planirani s poveianjem od 2.040.000,00 kuna, a razlogje znadajno i
kontinuirano povedanje rashoda poslovanja vezano uz funkcioniranje hladnog pogona. Ti
povedani troSkovi ukljudqni su u tredu ratu za programsko financiranje.

Rashodi poslovanja pove6ani su za 4.196.000,00'kuna, najve6e pove6anje se odnosi na
poveianje rashoda za zaposlene obzirom da je u rebalans ukljudeno pove6anje osnovice i
povedanje boZidnice i dara za djecu prema Dodatku I Temeljnom kolektivnom ugovoru za

sluZbenike i namjeStenike u javnim sluZbama. Rashodi za sluZbena putovanja i strudno
usavrSavanje su pove6ani zbog povedanog broja sluZbenih putovanja, a koja su ovisila o
COVID mjerma. Do znatnih poveianja dolazi na rashodima za energiju (poskljupljenje cijene
energenata), usluga odrLavanjaprijevoznih sredstava (remont MB BIOS II).
Upravno vije6e usvojilo je Rebalans Financijskog plana 2a2022. godinu.

Ad 7)

Upravno vijede dalo je ravnateljici prethodnu suglasnost zapotpisivanje Ugovora s naruditeljem
Hrvatske vode, Zagreb, Ulica grada Vukovara 220, za pruZanje usluga sustavnog ispitivanja
prijelaznih i priobalnih voda u 2022. godini na podrudju srednjeg i juZnog Jadrana u vrijednosti
od2.954.611,00 kn (bez PDV.a).

Ad 8)



Nije bilo priloga raspravi.

Sjednica je zakljudena u l4:00 sati.

Zapisnik vodila:

Mirjana Drlje, dipl. iur.

U Splitu, 3. 11. 2022.

Broj:50116122


